

Thailand menjadi ahli Sistem Madrid

Thailand menjadi ahli ke 99 Sistem Madrid, setelah kerajaan Thailand menyerahkan dokumen rasmi penyertaannya ke Perjanjian Madrid Mengenai Pendaftaran Tanda Antarabangsa, yang juga dikenali sebagai Protokol Madrid.

Menteri Perdagangan Apiradi Tantraporn berkata Setiausaha Tetap Perdagangan Wiboonlasana Ruamraksa mengetuai pasukan pegawai-pegawai untuk menyerahkan dokumen rasmi Thailand untuk penyertaan Protokol Madrid dengan Ketua Pengarah Pertubuhan Harta Intelek Dunia (WIPO) Francis Gurry pada 7 Ogos 2017.

Turut hadir di majlis tersebut ialah Wakil Tetap Perwakilan Tetap Thailand ke Pertubuhan Perdagangan Dunia, Sunanta Kangvulkulij, dan Ketua Pengarah Jabatan Harta Intelek, Thosapone Dansuputra.

Protokol ini akan mula berkuat kuasa untuk Thailand pada 7 November 2017. Mulai 7 November dan seterusnya, pemilik jenama tempatan di Thailand boleh mula menggunakan Sistem Madrid untuk melindungi tanda dagangan mereka di 114 wilayah dari 98 anggota Sistem yang lain dengan pemfailan satu aplikasi antarabangsa dan membayar satu set yuran.

Syarikat asing dan pemilik tanda dagangan boleh mendapatkan perlindungan tanda dagang melalui Sistem Madrid ketika menjual produk dan perkhidmatan mereka di Thailand mulai November ini. Menurut WIPO, akses Thailand menyerlahkan kemunculan Sistem Madrid sebagai komponen utama melindungi tanda di peringkat antarabangsa, menawarkan penyelesaian yang mudah dan menjimatkan kos untuk pemilik jenama di seluruh dunia.

Menteri Perdagangan berkata bahawa Sistem Madrid akan meningkatkan permohonan untuk perlindungan cap dagangan di Thailand. Ini juga akan membantu menggalakkan perdagangan dan pelaburan di negara ini, serta memperluaskan pasaran dan perkhidmatan di Thailand.

Juga pada 7 Ogos 2017, katanya, Ketua Pengarah Jabatan Harta Intelek dan Ketua Pengarah WIPO menandatangani Memorandum Persefahaman mengenai Pembangunan Versi Thai bagi Pangkalan Data Barang dan Perkhidmatan Sistem Madrid.

Di bawah MoU itu, WIPO akan menawarkan bantuan dalam menyediakan maklumat mengenai Barang dan Perkhidmatan Sistem Madrid dalam bahasa Thai untuk memudahkan permohonan bagi perlindungan cap dagangan melalui Sistem Madrid.

- Berita diterbitkan: 20 Ogos 2017